
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 04.08.2020 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru prebiehalo s dodržiavaním usmernení hlavného hygienika SR.   
Rokovanie otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných. Poprosil prítomných, 
aby predniesli svoje problémy a požiadavky. 

Pán Faltus ako zástupca Záhradnickej ulice predniesol poďakovanie za vyčistenie porubského 
potoka. Obyvatelia spomínanej ulice majú opäť o starosť menej nakoľko sa nemusia báť, že 
s každým intenzívnejším dažďom by sa potok mohol vyliať na spomínanú ulicu. 

Ďalším obrovským problémom pre obyvateľov mestskej časti Sihoť je podjazd pod 
železnicou, nakoľko v poslednej dobe sa stáva že s každým väčším dažďom ostáva podjazd 
pravidelne zaplavený. Nakoľko most cez „kanál“ je stále uzavretý ostávajú obyvatelia 
v nezávidenia hodnej situácii. V lepšom prípade len musia čakať pokiaľ sa z podjazdu 
odčerpá voda. Avšak mnohých obyvateľov trápi otázka Čo ak bude treba aby sa dostali do 
mestskej časti záchranné zložky? Nakoľko v mestskej časti je veľa seniorov a v prípade 
nevoľnosti sú odkázaný len na sanitky. 

Obyvatelia apelujú na mesto aby oslovili kompetentných aby sa situácia riešila čo najskôr 
nakoľko po poslednom intenzívnom daždi ostala poškodená aj časť vozovky a prechod do 
mestskej časti je zúžený len do jedného jazdného pruhu a vzhľadom k tomu že vjazd je 
v neprehľadnej zákrute je len otázka času kedy sa tu stane aj nejaká vážnejšia dopravná 
nehoda. Zástupca primátora p. Bajzík sa vyjadril k danej situácii: „podchod pod železnicu 
riešia spolu správa ciest TSK a  železnice SR ako investor stavby, bolo navrhnuté spoločné 
stretnutie všetkých zainteresovaných vrátane mesta Ilava, dočasné dopravné značenie ktoré je 
tam umiestnené už išla výzva z dopravného inšpektorátu na vypracovanie jednoduchého 
projektu na správu ciest. Kedy začnú opravovať poškodený asfalt nevieme.“  

Pani Braunová nahlásila pravdepodobne poškodenú lávku cez porubský potok, ktorá sa 
nachádza v jej tesnej blízkosti nakoľko každé auto ktoré po moste prejde tak je počuť. 
Vzniknutý problém sme nahlásili na TSM Ilava a p. Rendek bol most pozrieť a zistil, že sú 
poškodené zvary, ktoré spôsobujú búchanie pri prechode automobilov. Pán Rendek sľúbil, že 
poruchu odstránia. 

Po poslednom mestskom zastupiteľstve bola prisľúbená návšteva zástupcov mesta v mestskej 
časti. Cieľom bolo prejsť si poškodené ulice a navrhnúť, ktorá ulica by mohla byť zaradená 
do plánu opráv v najbližšom období. Po prejdení sme sa zhodli, že by sa ako do plánu opráv 
zaradila ulica pri Potravinách na ulici Kpt. a smerom k výjazdu na ulicu pri kanáli 



(Mládežnícka ulica ). Zo strany mesta bolo prisľúbené, že sa dá spraviť projektová 
dokumentácia na danú ulicu. Informoval p. Filo zástupca mestskej časti. 

Ohľadom situácie p. Strýčka sme boli informovaný, že už prebehlo prvé stretnutie medzi 
mestom a Tatra bankou. Prosíme mesto aby nás informovalo ak by bolo niečo nové v danej 
situácii. Pán Filo informoval, že prebehlo aj výberové konanie na príslušníka mestskej polície. 
Takže od 1.9.2020 by mala na poriadok aj v tejto časti mesta už dohliadať aj mestská polícia. 
Takisto p. Filo oslovil Úrad splnomocnenkyne vlády SR pre rómske komunity avšak zatiaľ 
bez odpovede.  

V rámci nových požiadaviek poprosíme TSM Ilava aby vykonali postrek chodníkov nakoľko 
nám chodníky prekvitajú burinou. 

Očistenie značky ul. Mládežnícka ktorá je momentálne zakrytá prerastenou vŕbou.          

Poprosili by či by sa v rámci stavebného úradu nemohla vykonať kontrola komínov. Nakoľko 
by mal mať p. Strýček vykonávané minimálne pravidelné revízie a takisto vizuálny stav 
komínov je v žalostnom stave. 

Pán Filo informoval o tom, že 13. júna pokračovala druhá fáza opravy detského ihrisko. 
Počasie nám bolo naklonené a podarilo sa donatierať všetky drevené prvky začali sme čistiť 
kovové prvky. Ponavárili sa chýbajúce tyče na preliezačkách. Všetkým, ktorí nejakým 
spôsobom priložili ruku k dielu by sme sa chceli poďakovať. Ešte nás čaká jedno kolo, ktoré 
sa bude konať v sobotu 15.08.2020, kto má záujem prísť pomôcť je vítaný.   

Ostatné požiadavky od občanov MČ ostali nezmenené: 

Obyvatelia prosia o osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ žalostne málo 
a niektorí psíčkari vyhadzujú sáčky do prvého smetiaka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná 
o smetiaky napr. na triedený odpad.            

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na 
50km/h na cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť 
frekventovaná a vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 

Osadenie zrkadla pri výjazde z ulice Kpt. Nálepku na ulicu pri kanáli, nakoľko od pekárne nie 
je dobre vidieť prichádzajúce autá. 

Postupná oprava ostatných poškodených ulíc a uličiek v MČ Sihoť. 

Revitalizácia parku na ul. Kpt. Nálepku.  

Vyčistenie koryta potoka. 

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, ktoré ide 
popri väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju bližšie smerom 
k podjazdu. Radi by sme vedeli ako dopadol projekt v rámci výzvy. 



Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto o 
zakúpenie fotopasce. 

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný 
vchod do budovy) + očistenie a náter plota pred budovou. 

Očistenie a náter zábradlia oboch mostov cez Podhradský potok plus oprava spodného 
protišmykového náteru. 

Dokončenie chodníka za práčovňou. 

 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 
žiadostiam občanov. 

 

V Ilave dňa 04.08.2020 

 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo  

                  predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


